
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 31. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 822
Ministeren har flere steder udtalt, at ”for fremtiden vil der være et kamera over sorterings-
båndet” ligesom det af fødevareministeriets hjemmeside fremgår ”Der er tale om kamera, 
der peger direkte mod fangstbåndet, så risikoen for at identificere de pågældende fiskere 
minimeres”. Skal det forstås sådan, at der kun skal monteres et kamera på fartøjerne 
eller er der tale om en fejl idet, der i virkeligheden skal monteres 5-6 kameraer på hvert 
eneste fartøj?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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